

資管102級 黃俊翔(Jimmy)

交換:University of Washington

現任:村田製作所(台灣)業務代表



現在回想起大學四年的時光，從大一時加入 ETP 學程之後，我深深的覺得我的大學生活跟其他人非常不一樣。

人際關係方面，由於 ETP 學程招募商學院 8 個不同科系背景的學生，因此在每次的團體報告中，我除了能學習到每個人跨領域的思考方式之外，也有機會與不同性格的同學合作，充分展現團隊精神，培養共同默契，進而結交到除了本科系以外非常要好的朋友們。



好比說我在大二與大三時，參加美國普渡大學移地教學 (Purdue University Study Abroad Program) 及澳洲墨爾本大學移地教學 (University of Melbourne Study Abroad Program) 的交換生接待代表，與其他 8 位來自 ETP 的朋友一起規劃活動細節。我們一起腦力激盪交換開幕式節目呈現方式構想，最終以 Talk Show 的方式呈現，「笑」果十足。課後之餘的台北深度旅遊的行程安排與場勘，我們帶著交換生們在北台灣走透透，彼此在旅行中也建立了濃厚的情感，畢業至今依然還保持聯絡！



英語能力方面，ETP 學程提供一個在政大全英語上課的環境，因此無論是聽、說、讀、寫能力上，不僅能與高中英語課程做適當的銜接，更能藉由學程學習到更專業的領域，舉凡像英文履歷 (resume / CV)、推薦信 (cover letter) 的撰寫，或是構想一份自行創業的商業模式並上台發表 (business brief) 等，老師們很有系統地教導我們基本觀念，並透過實際操作讓學生更容易與業界接軌，學習的效果也因此加倍。

還記得有一次，和好朋友們一起發想了一個在地民宿結合水上樂園的創業計畫。除了進行SWOT分析之外，更大膽的將食衣住行育樂通通涵蓋在我們的創業計畫當中，最後將我們提供的所有特色服務，製作成一份精美的小冊子 (brochure)，除了在上台發表時發給觀眾傳閱之外，更是一份值得收藏的紀念品。

About Us!

David Chan, CEO
 Director of Operations
 1380-1188-1188

Roger Ho, General Manager
 Director of Operations
 1380-1188-1188

Paul Lee, Executive Manager
 Director of Operations
 1380-1188-1188

Johnny Hoang, GM
 Director of Operations
 1380-1188-1188

Joan Wang, GM
 Director of Operations
 1380-1188-1188

With the completion of the Beach Club in 2010, Serenity Resort and Spa has established its position as a premier resort for relaxation, recreation and entertainment. Located in a peaceful setting, Serenity Resort and Spa offers guests a relaxing and rejuvenating experience. The resort features a variety of amenities, including a world-class spa, multiple swimming pools, and a state-of-the-art fitness center. The resort is also known for its exceptional customer service and attention to detail. In 2010, Serenity Resort and Spa was named one of the top resorts in the world by Travel + Leisure magazine. The resort is a true gem in the heart of the island, offering a peaceful and relaxing escape from the busy world.

A HOME AWAY FROM HOME YOU'LL NEVER WANT TO LEAVE

Serenity Resort and Spa
 Arriving and Relaxing

ACCOMMODATION
 Serenity Resort and Spa offers a variety of accommodation options to suit every guest's needs. From luxurious villas to comfortable guest rooms, there is something for everyone. The resort features a range of room types, including standard rooms, suites, and villas. Each room is thoughtfully designed and furnished, providing a comfortable and relaxing stay. The resort also offers a range of services, including room service, laundry, and concierge. The resort is a true gem in the heart of the island, offering a peaceful and relaxing escape from the busy world.

DINING
 Serenity Resort and Spa offers a variety of dining options to suit every guest's needs. From casual dining to fine dining, there is something for everyone. The resort features a range of restaurants, including a beach club, a poolside bar, and a formal dining room. Each restaurant is thoughtfully designed and furnished, providing a comfortable and relaxing dining experience. The resort also offers a range of services, including room service, laundry, and concierge. The resort is a true gem in the heart of the island, offering a peaceful and relaxing escape from the busy world.

WELLNESS
 Serenity Resort and Spa offers a variety of wellness options to suit every guest's needs. From massages to yoga, there is something for everyone. The resort features a range of wellness services, including a spa, a yoga studio, and a fitness center. Each service is thoughtfully designed and furnished, providing a comfortable and relaxing wellness experience. The resort also offers a range of services, including room service, laundry, and concierge. The resort is a true gem in the heart of the island, offering a peaceful and relaxing escape from the busy world.

ACTIVITIES
 Serenity Resort and Spa offers a variety of activities to suit every guest's needs. From water sports to land sports, there is something for everyone. The resort features a range of activities, including a beach club, a poolside bar, and a formal dining room. Each activity is thoughtfully designed and furnished, providing a comfortable and relaxing activity experience. The resort also offers a range of services, including room service, laundry, and concierge. The resort is a true gem in the heart of the island, offering a peaceful and relaxing escape from the busy world.

WATER SPORTS
 Serenity Resort and Spa offers a variety of water sports to suit every guest's needs. From snorkeling to scuba diving, there is something for everyone. The resort features a range of water sports, including a beach club, a poolside bar, and a formal dining room. Each water sport is thoughtfully designed and furnished, providing a comfortable and relaxing water sport experience. The resort also offers a range of services, including room service, laundry, and concierge. The resort is a true gem in the heart of the island, offering a peaceful and relaxing escape from the busy world.

BEACH CLUB
 Serenity Resort and Spa offers a variety of beach club options to suit every guest's needs. From casual dining to fine dining, there is something for everyone. The resort features a range of beach club options, including a beach club, a poolside bar, and a formal dining room. Each beach club option is thoughtfully designed and furnished, providing a comfortable and relaxing beach club experience. The resort also offers a range of services, including room service, laundry, and concierge. The resort is a true gem in the heart of the island, offering a peaceful and relaxing escape from the busy world.

國際移動能力方面，藉由加入 ETP 學程，我更加關注商學院與姐妹校之間的活動消息，像是擔任學伴(Buddy Program)，接待國外來的交換學生，讓我不僅認識大陸、美國、法國、德國、澳洲的朋友之外，也透過這個機會讓他們更加了解台灣文化與認識台灣風俗習慣。我也在大三暑假參加廣州中山大學的 summer program，及大四下學期前往與西雅圖華盛頓大學交換，期間除與當地學生做文化上的交流之外，也一起討論報告、一起出遊，讓我了解世界之大，拓展我的國際視野。

就業方面，畢業後我深刻體會到英語表達能力的重要性；透過學程三年紮實的訓練之後，我對於用英語書寫或是口語表達自己的想法與見解並沒有太大困難，因此在求職的過程中，英語的面試以及筆試都不會讓我感到太大的壓力，反而認為自己的英語相較於其他求職者是一大優勢，讓我更有自信地去面對出社會後的種種挑戰。

我覺得我的大學生活因為加入 ETP 所以變得多元且充實，多元是因為我認識了世界各式各樣的人，從他們身上學到不少；充實是因為在這三年的活動與報告中，與朋友們的研討與合作讓我成長很多。最後我除了要謝謝在 ETP 學程教導過我的三位老師之外，也要謝謝在 ETP 無微不至地處理各種疑難雜症的 Rebecca 助教。

